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Protokół Nr 221/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego dnia 13 sierpnia 2014 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 22  

      
   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 5 

 

Ad. 1 

O godzinie 10:15 Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa rozpoczął posiedzenie 

Zarządu zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Mazepa    - Przewodniczący Zarządu 

2. Alicja Prill     - Wicestarosta     

3. Andrzej Rudnicki    - Członek Zarządu 

4. Janusz Winiarczyk    - Członek Zarządu 

5. Józef Getman    - Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Barbara Krakowska – Petruk – Sekretarz Powiatu 

2. Paulina Olszewska – Naczelnik Wydziału Finansowego 

3. Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

4. Urszula Sawicka – Sekretarz Miasta i Gminy Myślibórz 

5. Julian Witkowski – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Myśliborzu 

6. Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Dróg 

7. Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. (porządek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

1.       Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.        Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3         Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu. 

4.  Omówienie  koncepcji przekazania Gminie Myślibórz udziałów Powiatu 

Myśliborskiego spółki „Szkuner Sp. z o.o.”. 

5.      Rozpatrzenie spraw: 

 1) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego. 

 2) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 3) Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 5 do umowy Nr 170/2010 z dnia 

30.11.2010r. 

 4) Wyrażenie zgody na podjęcie prac zmierzających do złożenia wniosku  

o dofinansowanie i zabezpieczenie środków finansowych niezbędnych do opracowania 

dokumentacji. 
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 5) Podpisanie umów z Gminą Myślibórz w sprawie udzielenia Powiatowi 

Myśliborskiemu przez Gminę Myślibórz pomocy finansowej w celu realizacji 

inwestycji pn: „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2117Z przy  

ul. Łużyckiej w Myśliborzu” oraz „Remontu drogi powiatowej nr 2114Z w m. Renice”  

i określenia zasad udzielenia tej pomocy. 

 6) Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku na realizację inwestycji w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych 2012-2015 (NPPDL) i zmiany w planie finansowym  ( przeniesienie między 

zadaniami) oraz wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1575Z  

w m. Sulimierz na dł. 0,47 km” na lata 2014 i 2015. 

 7) Podpisanie umów z Gminą Barlinek w sprawie udzielenia Powiatowi 

Myśliborskiemu przez Gminę Barlinek pomocy finansowej w celu realizacji inwestycji 

pn: „Przebudowa dróg powiatowych nr 2116Z i 2158Z w m. Płonno i m. Krzynka”  

w zakresie  budowy przejścia dla pieszych oraz chodnika na odcinku od kościoła do 

świetlicy wiejskiej w m. Płonno, „Przebudowy drogi powiatowej nr 2151Z w m. 

Jaromierki w zakresie budowy chodnika i przejścia dla pieszych wraz z peronem 

przystankowym” oraz „Przebudowy drogi powiatowej nr 2151Z w m. Lutówko  

w zakresie wykonania wyspy dzielącej pasy ruchu – element bezpieczeństwa ruchu 

drogowego” i określenia zasad udzielenia tej pomocy. 

 8) Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu  

w sprawie podjęcia działań celem realizacji uchybień sanitarno-technicznych oraz 

określenia terminu ich wykonania. 

6.      Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1) w sprawie odwołania ze stanowiska dyrektora Zespołu Szkół im. Ignacego 

Solarza w Smolnicy. 

 2) w sprawie odwołania ze stanowiska dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu. 

 3) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół i Placówek w Smolnicy. 

 4) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

 5) w sprawie skierowania po obrady LV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych do realizacji w 2014 roku. 

 6) w sprawie skierowania po obrady LV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu myśliborskiego na 

2014 rok. 

 7) w sprawie skierowania po obrady LV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2014-2027. 

 8) w sprawie przekazania informacji. 

7.     Zaopiniowanie: 

 1) Informacji o przygotowaniu szkół i placówek oświatowo - wychowawczych 

do nowego roku szkolnego 2014/2015. 

 2) Oceny stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Myśliborskiego za 2013 rok. 

8.      Sprawy różne: 

9      Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Nr 219/2014 z dnia 4 sierpnia 2014 

roku. 

 

Zarząd Powiatu przyjął w/w protokół. 

 

 

Ad. 4 

Omówienie  koncepcji przekazania Gminie Myślibórz udziałów Powiatu Myśliborskiego 

spółki „Szkuner Sp. z o.o.”. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Poinformował, że do Zarządu Powiatu wpłynął wniosek Burmistrza w sprawie bezpłatnego 

przekazania Gminie Myślibórz udziałów Powiatu Myśliborskiego w „SZKUNER” spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Myśliborzu z uzasadnieniem, że „przejęcie 

spółki przez Gminę Myślibórz przyczyni się do racjonalnego i prawidłowego zarządzania 

terenami przyległymi do Jeziora Myśliborskiego i tym samym zapewni mieszkańcom całego 

Powiatu Myśliborskiego, a w szczególności mieszkańcom Myśliborza realizację potrzeb  

w zakresie sportu, rekreacji i wypoczynku. Szczegółowe uzgodnienia proponuje omówić na 

wspólnym spotkaniu”. 

Poinformował, że takie spotkanie się odbyło i przeprowadzono rozmowy w tym temacie. 

Wstępne rozważania dotyczyły przejęcia przez  Gminę spółki i wyposażenia jej w elementy, 

którymi dysponuje Gmina tak by zarządzać terenami wzdłuż linii brzegowej. 

Zwrócił uwagę, że wstępne stanowisko jakie zostało wypracowane dotyczyło tego, że Gmina 

mogłaby wprowadzić do spółki „SZKUNER” nieruchomości w odpowiedniej wielkości. 

 

Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Stwierdził, że podtrzymuje swoje stanowisko w tej sprawie. Przekazał, że dwoje gospodarzy 

nad jednym jeziorem, skoncentrowanych na tak małej powierzchni nie stanowi optymalnego 

rozwiązania. Odniósł się krytycznie do tego, że spółka zbilansuje się poprzez przychody. 

Tylko jeden gospodarz i dofinansowanie działalności spółki daje szansę na rozwój. Zwrócił 

uwagę, że w sprawie wyciągu narciarskiego nie osiągnięto jednolitego stanowiska. Przekazał, 

że ustanowienie jednego gospodarza umożliwi dalsze procedowanie tego tematu. Spółka  

w oparciu o majątek, którym dysponuje nie jest w stanie zbilansować swoich kosztów. 

Przekazał, że tworzymy w tym momencie sztuczną konkurencję i następuje konflikt. 

Zwrócił uwagę, że w ciągu dwóch lat spółka Szkuner diametralnie zmieniła swoją sytuację  

i że najlepszym rozwiązaniem jest jego wniosek. Poinformował, że w przypadku braku zgody 

jest otwarty na inne propozycje. 

Ponownie stwierdził, że jeden gospodarz w spółce da możliwość lepszego gospodarowania 

infrastrukturą i terenami nad Jeziorem Myśliborskim oraz przyczyni się do większego 

rozwoju spółki. 

 

Członek Zarządu – Józef Getman 

Zapytał, dlaczego mamy przekazać Gminie Myślibórz udziały Powiatu w spółce 

„SZKUNER”? Czy nie byłoby lepszym rozwiązaniem, aby Burmistrz wszedł do spółki  

z pakietem większościowym i miał przy tym 100% zarządzania? 

 

Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Odpowiedział, że jest to trudny okres, czyli rok wyborczy i łatwiej byłoby rozmawiać na ten 

temat na początku przyszłej kadencji. Klimatu do przekazania nieruchomości na rzecz spółki 
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nie ma. Natomiast, gdyby spółka była jednorodna i byłaby własnością Gminy nie byłoby to 

przeszkodą i aportowanie byłoby zdecydowanie łatwiejsze. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że posiada informację o tym, że Prezes spółki zwrócił się do Burmistrza z prośbą 

o przekazanie gruntów pod dzierżawę, czyli części działek od SZKUNERA do rybakówki. 

Zapytała jakie jest stanowisko Gminy w tej kwestii? 

 

Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Odpowiedział, że ostateczną decyzje podejmuje Rada Miejska. Przekazał, że jego stanowisko 

jest takie, że uzależnił odpowiedź w tej kwestii od rozstrzygnięcia dzisiejszych rozmów. 

Zwrócił uwagę, że nie ma w tej chwili wiążącej umowy dzierżawy rybakówki i jest to temat 

otwarty. Przekazał, że odniesie się do tego w zależności do tego co dziś zostanie ustalone. 

Przekazał, ze dla niego bardziej sensownym rozwiązaniem nie jest wieloletnia dzierżawa lecz 

aportowanie tego majątku. 

Przekazał, że posiada kompetencje do dzierżawy jedynie na 3 lata i w tym okresie Prezes 

spółki nie jest w stanie zagospodarować tego terenu. Jest to dobry pomysł, lecz   wymaga on 

modyfikacji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że Prezes spółki zwrócił się z prośbą o dzierżawę tego terenu z uwagi na to, że 

posiada wiele nowych pomysłów na rozwój spółki. Zwróciła uwagę, że nie wszyscy radni 

Gminy Myślibórz nie zgadzają się z tym tematem. Poinformowała, że taki projekt uchwały 

nie był jeszcze przedstawiany na Radzie Miejskiej. 

 

Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Odpowiedział, że nie tylko radni podejmują decyzję w tej sprawie są jeszcze stowarzyszenia  

i instytucje, które się tym zajmują. Po dzisiejszym spotkaniu możemy mniej więcej określić 

pewien kierunek działań. 

Przekazał, że jego opinia jest opinią subiektywną, nie zweryfikowaną przez Radę Miejską.  

Zwrócił uwagę, że jeżeli Zarząd Powiatu podejmie negatywną decyzję w sprawie wniosku, 

który został przez niego złożony to odniesie się wówczas do propozycji Prezesa spółki  

i zaproponuje swoje propozycje rozwiązania tego tematu, tak aby usunąć bariery, które 

uniemożliwiają zagospodarowanie Jeziora Myśliborskiego, które jest bardzo atrakcyjne dla 

sportów wodnych.  

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że jako Powiat nie jesteśmy na żadnym rozdrożu, lecz konsekwentnie od 

kilku lat próbujemy zagospodarować teren oraz stworzyć ofertę, na którą wszyscy czekają. 

Przekazał, że zostało podpisane porozumienie w zakresie realizacji wyciągu narciarskiego.  

Widzimy potencjał w tym sporcie i wierzymy, że jest to sposób, który może zmotywować 

innych do działania i zagospodarowania tego jeziora.  

Przekazał, że nie widzi przeszkód by Gmina Myślibórz była partnerem w tym 

przedsięwzięciu. Gmina może przystąpić do spółki. Można to wykonać od razu lub  

w późniejszym czasie i przez ten okres mogłaby wspomóc działalność spółki. 

   

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że skoro Burmistrz stwierdził, że nie ma teraz klimatu na to, aby Gmina wniosła 

nieruchomości aportem do spółki „SZKUNER”, to tym bardziej nie jest to klimat dla Rady 

Powiatu, aby przekazywać cokolwiek za darmo. Najrozsądniejszym rozwiązaniem jest to, aby 
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Gmina poprzez wprowadzenie aportem gotówki, bądź gruntów miała możliwość zarządzania 

spółką posiadając większościowe udziały. 

 

Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Przekazał, że nie jest winą Gminy, że tereny przy jeziorze nie były w pełni zagospodarowane 

jest to kwestia administrowania tą nieruchomością. Wiemy doskonale, że mówimy o tym 

samym, czyli o wspólnym zarządzaniu nieruchomościami.  

Poinformował, że jest osobiście za tym. Nie miałoby żadnego negatywnego oddźwięku 

również to, aby ktoś trzeci podjął by się tego tematu jednak nikt z Myśliborza tego nie zrobi. 

Zwrócił uwagę, że jest podpisane porozumienie w sprawie wyciągu. Kwestia znalezienia 

źródeł finansowania jest najmniejszym problemem. Najtrudniejszą sprawą jest lokalizacja tej 

inwestycji i kwestie techniczne. Mamy pełną świadomość, że wyciąg jest jedyną szans dla 

rozwoju żeglarstwa i innych form sportowo-rekreacyjnych. Spółka „SZKUNER” w tej formie 

i bez udziału Gminy Myślibórz nie ma szansy na przetrwanie. Istnieje zagrożenie dla Powiatu 

w taki sposób, że będzie ją musiał wspierać finansowo, a nie ma takiej możliwości. Przekazał, 

że osobiście uważa, że po tej rozmowie powinno się otworzyć ścieżkę do realizacji tego 

zadania. Przekazał, że do budżetu została wprowadzona kwota 30 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że nie było to przedmiotem obrad sesji Rady Miejskiej. 

 

Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Zwrócił uwagę, że była o tym mowa na Komisjach. Przekazał, że mówimy o realizacji 

wyciągu narciarskiego, lecz nie mamy informacji, gdzie umiejscowione zostaną słupy zatem 

trudno jest mówić o dokumentacji. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że brak informacji o umiejscowieniu słupów jest spowodowany tym, że nie 

otrzymaliśmy odpowiedzi w zakresie dzierżawy kilku metrów gruntu z dostępem do linii 

brzegowej. Spółka również zwróciła się z wnioskiem o dzierżawę. Wszystko jest robione po 

to, aby wytyczyć lokalizację wyciągu. 

Zapytał, kiedy powstałby wyciąg? Czy jest już przygotowana koncepcja? Skoro Powiat ma 

oddać za darmo coś co było przez lata doinwestowywane przez samorząd to radni muszą 

wiedzieć jakie są plany na przyszłość z tym związane. Nie możemy dawać takich 

argumentów, że jak ktoś inny przyjdzie to coś będzie zrobione. Zwrócił uwagę, że nadal 

brakuje pełnego uzasadnienia tego wniosku. 

 

Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Poinformował, że uzasadnieniem jego wniosku jest to, że pojedynkę nikt tego nie osiągnie. 

Należy posiadać ogólną zgodę nie tylko obu jednostek samorządu terytorialnego. Zwrócił 

uwagę, że na niektóre wydarzenia, które miały miejsce nie było wpływu.  

Przekazał, że uważa, że spółka po wzmocnieniu majątkiem nie będzie potrzebowała 

dodatkowych środków i sama będzie w stanie zrealizować to zadanie. Miejsce na inwestycję 

jest zdecydowanie najlepsze. Jest wyposażone w towarzyszącą infrastrukturę drogową  

i noclegową. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że Burmistrz w jednej ze swoich publicznych wypowiedzi zadeklarował, że 

wybuduje wyciąg narciarski. Zapytała czy jest taka możliwość, że Burmistrz sfinansuje 

wyciąg i wprowadzi inwestycję do spółki? 
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Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Odpowiedział, że to Gmina jest w stanie wybudować wyciąg poprzez spółkę. 

Byłoby niedorzecznością, gdybyśmy korzystając z takiej formy organizacyjnej jaką jest 

spółka komunalna szukali pieniędzy w budżecie. Najgorszą forma realizacji tego typu zadań 

jest zrobienie tego poprzez samorządy. Nie będzie wówczas możliwości odzyskania VAT-u. 

Natomiast mając 100% własność w spółce jesteśmy w stanie sięgnąć po te same środki 

pomocowe i rozliczyć zadanie co najmniej o 23% taniej. 

Wypowiedź co do budowy wyciągu dotyczyła tego, że nie będzie stanowić to problemu. Sam 

wyciąg zamknie się nakładami rzędu 2,5 mln. zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że sam wyciąg jako instalacja jest jednym z elementów całej inwestycji. 

 

Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Przekazał, że musi brać pod uwagę Ustawę o finansach publicznych i wskaźniki, a inwestycja  

w wysokości 2,5 mln. zł nie byłaby najlepszym rozwiązaniem. 

Jest ona jednak możliwa poprzez pozyskanie środków zewnętrznych. Wykonanie inwestycji 

poprzez spółkę jest możliwe. Zwrócił uwagę, że Gmina posiada jeszcze wiele innych 

nieruchomości min. OSiR, Stadion i Rybakówkę. Planowane jest również stworzenie ścieki 

rowerowej nad jeziorem Królewskim i zagospodarowanie parku. 

Przekazał, ze osobiście uważa, że fakt posiadania nieruchomości nie jest walorem, gdyż 

nieruchomość źle zarządzana przynosi jedynie koszty. Natomiast jeżeli jest zarządzana 

prawidłowo przyniesie zyski. I w tym duchu złożyłem swoją propozycję. Przez lata każdy 

miał inną koncepcję w stosunku do tej nieruchomości. 

Działalność gospodarcza jaka jest w tej chwili prowadzona czyli turystyka nad jeziorem jest 

bardzo krnąbrnym rodzajem działalności. Nie jest to łatwe zadanie, aby realizować ją bez 

strat. Wymaga to przemyśleń, pomysłu na otworzenie sezonu i na zagospodarowanie 

infrastruktury poza sezonem. 

Obecny Prezes spółki ma potencjał i jest właściwym człowiekiem na tym miejscu. Przekazał, 

że w pełni popiera jego inicjatywy. 

 

Członek Zarządu – Janusz Winiarczyk 

Zwrócił uwagę, że propozycja Burmistrza jest złożona w trudnym okresie. Wracając do 

historii w pierwszej kadencji były bardzo duże problemy, aby przekazać Gminie Przychodnię 

na ul. Ogrodowej, następnie budynki szkoły na ul. Armii Polskiej. Zwrócił uwagę, że w tej 

kadencji Rada Powiatu zaproponowała dla burmistrza przekazanie dla Gminy 

„SZKUNERA”. Zorganizowano spotkanie w tym temacie z radnymi Gminy jednak 

ustosunkowali się do tego negatywnie.   

Przekazał, że tak jak powiedział Pan Starosta w tym temacie należy przyśpieszyć działania. 

Zwrócił uwagę, że na wniosek w sprawie dzierżawy kilku metrów gruntów nie otrzymaliśmy 

żadnej odpowiedzi. Przekazał, że zdania radnych Rady Gminy w sprawi wyciągu 

narciarskiego są podzielone. 

Podkreślił, że po dzisiejszym spotkaniu powinno się przystąpić do dalszych prac. Natomiast  

Burmistrz oczekuje by Zarząd powiedział, że nie wyraża zgody na przekazanie udziałów  

w Spółce „Szkuner”. W tym czasie jaki jest dziś Rada Powiatu nie wyraziłaby zgody na 

przekazanie wszystkich udziałów. Dlatego też najlepszym rozwiązaniem jest już dziś 

przystąpić do działań. Należy określić czy Gmina wydzierżawi tereny, lub też czy wejdzie           

z aportem do spółki.  

 



 7 

 

Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Przekazał, że procedurę tę należy zakończyć. Poinformował, że jako Burmistrz Miasta  

i Gminy zaproponował we wniosku taką formę przekazania udziałów w spółce  

i w dalszym ciągu uważa, że jest ona najlepsza. Wciąż powtarzamy to samo, że nie będzie 

zgody Rady Powiatu i nie będzie zgody Rady Gminy. Należy jednak przez to przebrnąć. 

Zadeklarował, że jeżeli nie będzie wyrażonej zgody to przygotuje koncepcję współpracy. 

Zauważył, że dziś stoimy przed dylematem, albo uzgadniamy, że jest jeden właściciel  

i najnaturalniej byłoby, gdyby była to Gmina Myślibórz jeżeli nie to należy znaleźć formułę 

współpracy, czyli wejścia Gminy Myślibórz do spółki. Przekazał, że taka formuła zostanie 

przez niego natychmiast przygotowana. Zwrócił uwagę, że część nieruchomości posiada już 

gotowe do przekazania. 

Zwrócił uwagę, że nieruchomości są kluczem do tego, aby rozpocząć inwestycję. 

Przekazał, że z jego strony nie ma złej woli i uprzedzeń. Więcej kłopotu będzie sprawiać 

uzgodnienie samej inwestycji. Jedną sprawą jest wyciąg narciarski, a drugą zarządzanie 

terenami przy jeziorze. Przekazał, że oczekuje na decyzje ze strony Zarządu. Jeżeli będzie 

negatywna wtedy należałoby szukać rozwiązania, które przynajmniej pozwoli na 

przygotowanie dokumentacji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że dokumentację również można wnieść aportem do spółki. 

 

Arkadiusz Janowicz – Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz 

Przekazał, że wszystko można zrobić. Spółka wystąpiła o wydanie warunków zabudowy i to 

ona będzie się zajmowała inwestycją. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję, aby rozpatrzyć wniosek w sprawie bezpłatnego przekazania 

Gminie Myślibórz udziałów Powiatu Myśliborskiego w Szkuner spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Myśliborzu przy ul. Marcinkowskiego 5 po uzyskaniu od 

Burmistrza Myśliborza koncepcji zarządzania otrzymanego majątku Powiatu  

z uwzględnieniem realizacji potrzeb mieszkańców Powiatu w zakresie sportu i rekreacji. 

Jednocześnie zwrócił uwagę na możliwość wprowadzenia aportem do spółki „SZKUNER” 

Sp. z o.o. nieruchomości lub wykupu udziałów w spółce. 

  

Ad. 5 

Rozpatrzenie spraw: 

 1) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Barbara Krakowska-Petruk 

Poinformował, że po przeanalizowaniu skargi Komisja Rewizyjna zaproponowała, aby uznać 

ją za bezzasadną. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 2) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu. 
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(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Poinformował, że zgodnie z kartą  sprawy dnia 12 sierpnia 2014 roku do Rady Powiatu  

w Myśliborzu wpłynął wniosek grupy radnych o odwołanie z funkcji Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu w Myśliborzu - radnego Ferdynanda Łukasika.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 3) Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 5 do umowy Nr 170/2010 z dnia 

30.11.2010r. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że aneks do umowy został przygotowany ze względu na zmianę osoby 

wskazanej przez Prezesa ZCK „Euro Invest” odpowiedzialnej za rozliczanie projektu. 

Dokonano również zmiany osoby kierującej zespołem Inżyniera Kontraktu. 

Ponadto doprecyzowano zapis w § 2 umowy wskazując imię i nazwisko osoby 

odpowiedzialnej za koordynowanie spraw związanych z przedmiotem umowy z ramienia 

Zamawiającego. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 4) Wyrażenie zgody na podjęcie prac zmierzających do złożenia wniosku  

o dofinansowanie i zabezpieczenie środków finansowych niezbędnych do opracowania 

dokumentacji. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że w związku z ogłoszeniem naboru wniosków o dofinansowanie w ramach 

Funduszy EOG 2009-2014 dla Programu Operacyjnego PL04 „Oszczędzanie energii  

i promowanie odnawialnych źródeł energii" proponuje się złożyć wniosek o dofinansowanie 

obejmujący swoim zakresem m.in. termomodernizację Szkuner Sp. z o.o., budynek 

należący do Starostwa Powiatowego w Myśliborzu- zlokalizowany w Myśliborzu przy  

ul. Piłsudskiego 12, Placówkę Opiekuńczo-Wychowawcza w Dębnie, budynek ZSP nr l  

w Barlinku.  

Po dokonaniu analizy zostanie również określona możliwość montażu instalacji 

fotowoltaicznej/kolektorów słonecznych w w/w budynkach. W związku z powyższym 

zachodzi konieczność przygotowania niezbędnej dokumentacji, m.in.: 

przeprowadzenie analizy istniejącej dokumentacji projektowej i inwentaryzacji obiektów, 

opracowanie  audytów energetycznych/efektów  ekologicznych zgodnie z metodologią 

Mechanizmu Finansowego EOG, wykonanie projektów budowlanych, wykonanie wywiadu 

technicznego związanego z oceną możliwości montażu instalacji fotowoltaicznej, dobór 

technologii i sposobu montażu, przygotowanie projektów instalacji fotowoltaicznych, wykonanie 

dokumentacji niezbędnej do złożenia wniosków o pozwolenie na budowę, wykonanie   

dokumentacji   aplikacyjnej   w   postaci   wniosku   o   dofinansowanie   wraz z załącznikami, 

przygotowanie uzupełnień oraz wyjaśnień na etapie oceny wniosku o dofinansowanie. 

Koszt opracowania dokumentacji oszacowano na kwotę: 112.000 zł netto tj. 137.760 zł brutto 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podjęcie prac zmierzających do złożenia wniosku  

o dofinansowanie i  na zabezpieczenie środków finansowych niezbędnych do opracowania 

dokumentacji. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 5) Podpisanie umów z Gminą Myślibórz w sprawie udzielenia Powiatowi 

Myśliborskiemu przez Gminę Myślibórz pomocy finansowej w celu realizacji 

inwestycji pn: „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2117Z przy  

ul. Łużyckiej w Myśliborzu” oraz „Remontu drogi powiatowej nr 2114Z w m. Renice”  

i określenia zasad udzielenia tej pomocy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że wystąpiono do Burmistrza Miasta i Gminy Myślibórz z wnioskiem  

o udzielenie dofinansowania w wysokości 50 % w celu realizacji inwestycji pn.: „Budowa 

chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2117Z przy ul. Łużyckiej w Myśliborzu"  

o szacowanej wartości 47 tyś. zł i „Remontu drogi powiatowej nr 2114Z w m. Renice"  

o szacowanej wartości 38 tyś. zł. 

Burmistrz Miasta i Gminy Myślibórz pismem z dnia 03.07.2014 r. poinformował  

o pozytywnym rozpatrzeniu sprawy i ujęciu w budżecie Miasta i Gminy Myślibórz 

wnioskowanych środków w wysokości 50% wartości zadań. 

Zaangażowanie środków finansowych ze strony Powiatu Myśliborskiego wynosi 50% 

wartości inwestycji tj. dla zadania pn.: „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej 

nr 2117Z przy ul. Łużyckiej w  Myśliborzu" w wysokości 23,5 tyś. zł. które zostały ujęte  

w dziale 600 rozdziale 60014 § 605 i dla zadania „Remont drogi powiatowej nr 2114Z w m. 

Renice" w wysokości 19 tyś. zł. które zostały ujęte w dziale 600, Rozdziale 60014 § 627. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 6) Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg w sprawie wyrażenia zgody na złożenie 

wniosku na realizację inwestycji w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych 2012-2015 (NPPDL) i zmiany w planie finansowym  ( przeniesienie między 

zadaniami) oraz wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1575Z  

w m. Sulimierz na dł. 0,47 km” na lata 2014 i 2015. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że zgodnie z wytycznymi Programu NPPDL nabór wniosków odbywa się  

w dniach od 1 do 30 września, dofinansowanie wynosi 50% kosztów kwalifikowalnych. 

Planowana inwestycja podyktowana jest koniecznością poprawy stanu infrastruktury 

drogowej w miejscowości Sulimierz oraz wzrostem bezpieczeństwa użytkowników ruchu. 

Zmiana w planie wydatków w 2014 r. to przeniesienia między zadaniami w § 6050 – Wydatki 

inwestycyjne kwoty 6.000 zł i wprowadzenie do planu w rozdziale 60014 – Drogi publiczne 

powiatowe w § 6050 zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1575Z w m. Sulimierz 

na dł. 0,47 km” na kwotę 6.000 zł w celu zabezpieczenia środków na opracowaniem 

dokumentów (zlecenie opracowania Programu Inwestycji) zgodnie z wytycznymi do wniosku 

o dofinansowanie z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2012-2015 
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(NPPDL). 

W miesiącu sierpniu b.r. zostanie wystosowane pismo do Gminy Myślibórz w celu 

współfinansowania zadania. 

Wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego inwestycji  

pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1575Z w m. Sulimierz na dł. 0,47 km” na lata: 2014 

w kwocie 6.000 zł i 2015 w kwocie 820.000,00 zł. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 7) Podpisanie umów z Gminą Barlinek w sprawie udzielenia Powiatowi 

Myśliborskiemu przez Gminę Barlinek pomocy finansowej w celu realizacji inwestycji 

pn: „Przebudowa dróg powiatowych nr 2116Z i 2158Z w m. Płonno i m. Krzynka”  

w zakresie  budowy przejścia dla pieszych oraz chodnika na odcinku od kościoła do 

świetlicy wiejskiej w m. Płonno, „Przebudowy drogi powiatowej nr 2151Z w m. 

Jaromierki w zakresie budowy chodnika i przejścia dla pieszych wraz z peronem 

przystankowym” oraz „Przebudowy drogi powiatowej nr 2151Z w m. Lutówko  

w zakresie wykonania wyspy dzielącej pasy ruchu – element bezpieczeństwa ruchu 

drogowego” i określenia zasad udzielenia tej pomocy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Adam Trzciński – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że wystąpiono z wnioskiem do Burmistrza Barlinka o udzielenie 

dofinansowania w wysokości  50 % w celu realizacji inwestycji pn.: „Przebudowa dróg 

powiatowych nr 2116Z i 2158Z w m. Płonno i m. Krzynka" w zakresie budowy przejścia 

dla pieszych oraz chodnika na odcinku od kościoła do świetlicy wiejskiej w m. Płonno 

o szacowanej wartości 40 tyś. zł, „Przebudowy drogi powiatowej nr 215IZ  

w m. Jaromierki w zakresie budowy chodnika i przejścia dla pieszych wraz z peronem 

przystankowym" o szacowanej wartości 10 tyś. zł oraz „Przebudowy drogi powiatowej nr 

215IZ w m. Lutówko w zakresie wykonania wyspy dzielącej pasy ruchu - element 

bezpieczeństwa ruchu drogowego" o szacowanej wartości 40 tyś. zł. Burmistrz Barlinka 

pismem z dnia 02.07.2014 r. poinformował o pozytywnym rozpatrzeniu sprawy i ujęciu  

w budżecie Gminy Barlinek wnioskowanych środków w wysokości 50% wartości zadań. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 8) Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu  

w sprawie podjęcia działań celem realizacji uchybień sanitarno-technicznych oraz 

określenia terminu ich wykonania. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Poinformował, że zawiadomieniem z dnia 7.07.2014 roku Zachodniopomorski Państwowy 

Wojewódzki Inspektor Sanitarny w Szczecinie skierowanym do Zarządu Powiatu  

w Myśliborzu, poinformował o wszczęciu z urzędu postępowania administracyjnego  

w sprawie stwierdzonych w trakcie kontroli w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu  

uchybień sanitarno-technicznych, tj: 

1. Brudne ściany ze śladami po zalaniu oraz ubytkami farby i tynku: 

a. na klatce schodowej prowadzącej na strych, przy poddaszu, 
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b. w umywalni środkowej na I piętrze. 

2. Brak osłon oraz jednej świetlówki z dwóch wchodzących w skład części punktów 

świetlnych w ciągach komunikacyjnych. 

3. Nawierzchnia betonowa przy budynku od strony boiska oraz garaży nierówna,  

z wybrzuszeniami oraz ubytkami, zagrażająca bezpieczeństwa dzieci i młodzieży. 

4. Powierzchnia ściany przy wejściu do piwnicy ze śladami wilgoci, pęcherzami oraz 

ubytkami farby i tynku. 

5. Ściany, sufity i posadzka w magazynie ziemniaków, oraz w pomieszczeniu do 

przechowywania pojemnika na odpady gastronomiczne, zlokalizowanych w pomieszczeniach 

piwnicznych zawilgocone, z plamami pleśni i łuszczącą się farbą. 

W dniu 23 lipca 2014 roku dyrektor Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu odnosząc się 

do ww. uchybień poinformował o terminach wykonania zaleceń oraz kosztach, jakie będą 

poniesione do usunięcia uchybień, tj: 

1.  W odniesieniu do uchybień wymienionych powyżej w pkt. 1 – termin wykonania – 

30.09.2014 r., koszt – 500 zł. 

2.  W odniesieniu do uchybień wymienionych powyżej w pkt. 2 – termin wykonania – 

30.09.2014 r., koszt – 500 zł. 

3.  W odniesieniu do uchybień wymienionych powyżej w pkt. 3 – termin wykonania – 

31.12.2015 r., koszt – 96.000 zł (położenie nowej powierzchni betonowej na 1.200 m
2
). 

4. W odniesieniu do uchybień wymienionych powyżej w pkt. 4 i 5 – termin wykonania – 

30.09.2014 r., ogólny koszt – 600 zł. 

 

Poinformował, że mniejsze kwoty są zaplanowane z bieżących środków w jednostce i zostaną 

wykonane zgodnie ze wskazanymi terminami. Natomiast większy problem jest z środkami na 

naprawę nawierzchni betonowej przy budynku od strony boiska oraz garaży.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że Dom Wczasów Dziecięcych zostanie wpisany do transgranicznej 

współpracy z rozbudowaniem zabezpieczenia infrastruktury dla dzieci w ramach wymiany 

młodzieży polsko-niemieckiej i remont nawierzchni zostanie wpisany jako jeden z elementów 

do realizacji.  

 

Zarząd Powiatu zaakceptował terminy realizacji uchybień sanitarno-technicznych oraz 

wyraził zgodę na zabezpieczenie środków finansowych na ich usunięcie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1) w sprawie odwołania ze stanowiska dyrektora Zespołu Szkół im. Ignacego 

Solarza w Smolnicy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Poinformował, że odwołanie dyrektora  jednostki następuje w związku z przekształceniem 

organizacyjnym Zespołu Szkół w Smolnicy zgodnie z  podjętą Uchwałą Nr XLIX/426/2014 

Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 maja 2014 roku w sprawie założenia Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy, założenia Podstawowej Szkoły Specjalnej w Smolnicy 

wchodzącej w skład Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy, włączenia 
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Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy do Zespołu Szkół w Smolnicy oraz zmiany 

nazwy Zespołu Szkół w Smolnicy na Zespół Szkół i Placówek w Smolnicy. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 221/959/2014 z dnia 13 sierpnia 2014 roku w sprawie 

odwołania ze stanowiska dyrektora Zespołu Szkół im. Ignacego Solarza w Smolnicy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 2) w sprawie odwołania ze stanowiska dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał,  że Odwołanie dyrektora  jednostki następuje w związku z przekształceniem 

organizacyjnym placówki zgodnie z  podjętą Uchwałą Nr XLVI/417/2014 Rady Powiatu  

w Myśliborzu z dnia 26 marca 2014 roku w sprawie założenia publicznej placówki 

oświatowej o nazwie Bursa Międzyszkolna w Myśliborzu oraz utworzenia Zespołu Placówek 

Oświatowych w Myśliborzu. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 221/960/2014 z dnia 13 sierpnia 2014 roku w sprawie 

odwołania ze stanowiska dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 3) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół i Placówek w Smolnicy. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał,  że zgodnie z art. 36a ust. 6 ustawy o systemie oświaty w celu przeprowadzenia 

konkursu organ prowadzący szkołę powołuje komisję konkursową w składzie: trzech 

przedstawicieli organu prowadzącego szkołę, dwóch przedstawicieli organu sprawującego 

nadzór pedagogiczny, po jednym przedstawicielu rady pedagogicznej, rady rodziców oraz 

zakładowych organizacji związkowych.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 221/961/2014 z dnia 13 sierpnia 2014 roku w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Zespołu Szkół i Placówek w Smolnicy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 4) w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał,  że w celu przeprowadzenia konkursu organ prowadzący szkołę podobnie jak  

w poprzedniej sprawie  powołuje komisję konkursową . 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 221/962/2014 z dnia 13 sierpnia 2014 roku w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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 5) w sprawie skierowania po obrady LV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przeznaczonych do realizacji w 2014 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Poinformował, że zgodnie z kartą  sprawy Powiatowa Społeczna Rada ds. Spraw Osób 

Niepełnosprawnych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2014 roku. Mając powyższe na uwadze 

wyodrębnienie kwoty 11.159,65 zł jako wkład własny, dokonuje się w związku z kontynuacją 

projektu „Pomocna Dłoń” realizowanego  w ramach POKL, Priorytet: VII Promocja 

integracji społecznej, Działanie: 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji, 

Poddziałanie: 7.1.2 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez Powiatowe Centra 

Pomocy Rodzinie współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej. 

Szczegółowe zestawienie proponowanych zmian zawiera załącznik do uchwały. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 221/963/2014 z dnia 13 sierpnia 2014 roku w sprawie 

skierowania po obrady LV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2014 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 6) w sprawie skierowania po obrady LV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 

2014 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Paulina Olszewska – Naczelnik Wydziału Finansowego 

Poinformowała, że zmianę w budżecie dokonuje się na podstawie: 

1) Pisma Ministra Finansów Nr ST5/4822/7p/BUK/14 w sprawie przyznania Powiatowi 

Myśliborskiemu na 2014 rok kwoty 30.000 zł. ze środków rezerwy części oświatowej 

subwencji ogólnej na dofinansowanie wyposażenia w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne 

poradni psychologiczno-pedagogicznych. 

2) Wniosku Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu 

o dokonanie przeniesienia kwoty 8.666 zł. z ZSP Nr 3 w Myśliborzu z zadania dotyczącego 

przebudowy Sali gimnastycznej do planu finansowego Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach na wynagrodzenia osobowe pracowników. 

3) Wniosku Powiatowego Centrum Obsługi Finansowo-Administracyjnej w Myśliborzu 

o dokonanie przeniesienia kwoty 5.500 zł. z planu finansowego PCOFA do planu 

finansowego PPP w Barlinku 2.500 zł. oraz do planu finansowego PPP w Dębnie 3.000 zł.  

w celu zabezpieczenia wydatków na wymianę sprzętu drukującego i kopiującego na nowy. 

4) Wniosku Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu o zwiększenie planu 

dochodów i wydatków o kwotę 13.200 zł. uzyskaną z kary umownej naliczonej wykonawcy 

wymiany pokrycia dachowego z tytułu nieterminowego wykonania prac z przeznaczeniem na 

usługi pozostałe: pralnicze, kominiarskie, odbiór ścieków, wód opadowych, wywóz śmieci, 

przeglądy gwarancyjne itp. 

5) Wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku  

o zwiększenie planu dochodów i wydatków jednostki o kwotę 2.500 zł. uzyskaną z PZU  



 14 

w Szczecinie na rozbudowę monitoringu wizyjnego na terenie szkoły w celu poprawy 

bezpieczeństwa uczniów. 

6) Wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Smolnicy o zwiększenie planu dochodów  

i wydatków o kwotę 17.561 zł. uzyskaną ze sprzedaży samochodu jednostki (1.500 zł.) oraz 

refundacji części wynagrodzeń z urzędu pracy (16.061 zł.) na wynagrodzenia osobowe 

pracowników i składki od nich naliczane a także na zakup usług pozostałych. 

7) Wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach  

o zwiększenie planu dochodów o kwotę 800 zł. uzyskaną ze sprzedaży samochodu  

i wydatków o kwotę 1.798 zł. na wydatki związane z oczyszczaniem rynien i konserwacją 

dachu. Różnica w wysokości 998 zł. to kwota uzyskana z tytułu odszkodowania za zalanie od 

ubezpieczyciela, która wpłynęła bezpośrednio na dochody Starostwa i zwiększy jego plan 

dochodów. 

8) Wniosku Głównego Specjalisty w Biurze ds. Organizacji Pozarządowych i Spraw 

Społecznych o przeniesienie kwoty 6.000 zł. pomiędzy działami i rozdziałami z działu 852 – 

Pomoc społeczna, rozdziału 85295 – Pozostałą działalność do działu 853 – Pozostałe zadania 

w zakresie polityki społecznej, rozdziału 85311 - Rehabilitacja zawodowa i społeczna osób 

niepełnosprawnych z przeznaczeniem na dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 

stowarzyszeniom w zakresie rehabilitacji osób niepełnosprawnych. 

9) Wniosku Sekretarza Powiatu o przeniesienie kwoty 22.000 zł. pomiędzy działami  

i rozdziałami z działu 750 – Administracja publiczna, rozdziału 75020 – Starostwa powiatowe 

do działu 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdziału 70005 - Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami w związku z koniecznością zabezpieczenia opłat składek na 

ubezpieczenie majątku Powiatu. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 221/964/2014 z dnia 13 sierpnia 2014 roku w sprawie 

skierowania po obrady LV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie 

zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2014 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 7) w sprawie skierowania po obrady LV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2014-2027. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Paulina Olszewska – Naczelnik Wydziału Finansowego 

Poinformowała, że zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Myśliborskiego na 

lata 2014-2027 dokonuje się w związku z podjętymi uchwałami budżetowymi zmieniającymi 

kwotę dochodów i wydatków budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2014 rok  oraz w związku 

ze złożonymi wnioskami o dokonanie zmian w wykazie przedsięwzięć wieloletnich Powiatu 

Myśliborskiego: 

- wniosku Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu o dokonanie zmiany  

w Załączniku Nr 3 do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego: 

a) w poz. dotyczącej projektu pn. „Na przekór stereotypom” w związku z wydłużeniem 

terminu realizacji projektu do 30.06.2015 roku ulegają zmianie limity wydatków:  

w 2014 roku kwota 264.286,50 zł. i w  2015 roku kwota 102.232,50 zł. 

b) w poz. dotyczącej projektu pn. „Pokolenie aktywnych” w związku z niewykorzystaniem  

w 2013 roku dotacji zwiększa się limit wydatków na 2014 roku do kwoty 521.907 zł. 

c) w poz. dotyczącej projektu pn. „Piramida kompetencji” w związku z wydłużeniem terminu 

realizacji projektu do 30.06.2015 roku zwiększa się łączne nakłady finansowe do kwoty 

77.500 zł i wprowadza się limit wydatków na 2015 rok w wysokości 15.000 zł. 
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- wniosku Naczelnika Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego w Myśliborzu  

o  wprowadzenie do Załącznika Nr 3 Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego zadania pn.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1575Z w m. Sulimierz na dł. 

0,47 km.”. Inwestycja planowana jest do realizacji w latach 2014-2015 w ramach 

dofinansowania z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2012-2015. Łączne 

wydatki finansowe niezbędne do realizacji w/w zadania wyniosą 826.000 zł. W 2014 roku – 

6.000 zł., w 2015 roku 820.000 zł. Przewidziane do pozyskania środki z NPPDL 2012-2015 

stanowią 50% wartości inwestycji planowanej do realizacji w 2015 roku. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 221/965/2014 z dnia 13 sierpnia 2014 roku w sprawie 

skierowania po obrady LV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2014-2027. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

8) w sprawie przekazania informacji. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Paulina Olszewska – Naczelnik Wydziału Finansowego 

Przekazała, że zgodnie z art. 266 ust. 1 pkt 1 i 2 Zarząd jednostki samorządu terytorialnego 

przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego i regionalnej izbie 

obrachunkowej, w terminie do dnia 31 sierpnia: 

1) informację o przebiegu wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego za  

I półrocze; 

2) informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu 

realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust.3. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 221/966/2014 z dnia 13 sierpnia 2014 roku w sprawie 

przekazania informacji. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Zaopiniowanie: 

 

 1) Informacji o przygotowaniu szkół i placówek oświatowo - wychowawczych 

do nowego roku szkolnego 2014/2015. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedmiotową informację. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 2) Oceny stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Myśliborskiego za 2013 rok. 

(Ocena stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Julian Witkowski – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Myśliborzu 

Poinformował, że w 2013 roku w Powiecie Myśliborskim zarejestrowano 665 zgłoszeń 

zachorowań/ podejrzeń zachorowań na choroby zakaźne. Jest to o 145 mniej niż w zeszłym 

roku. 

Zachorowania pod szczególnym nadzorem dotyczyły zatrucia pokarmowego. W poprzednich 

latach głównie chodziło o salmonellozy. W tamtym roku nie było większego problemu  
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i odnotowano jedynie 9 przypadków. Zachorowania w 5 przypadkach były sporadyczne, 

natomiast 4 osoby to było zachorowanie rodzinne. 

Poza przypadkami Salmonellozy zgłaszano zachorowania przebiegające z objawami nieżytu 

żołądkowo jelitowego. 

Z powodu wirusowego zakażenia jelitowego hospitalizowanych było 39 osób, w tym  

23 dzieci do 2 lat. Zakażenia układu pokarmowego są na poziomie zeszłorocznym. 

Zwrócił uwagę, na odnotowane przypadki pogryzień przez zwierzęta. Dwie osoby były 

hospitalizowane. W 12 przypadkach podjęte były szczepienia przeciw wściekliźnie. Jedno  

z pogryzień dotyczyło pokąsania przez szczura. 

Przekazał, ze na terenie Powiatu zarejestrowano 6 zachorowań na gruźlicę płuc. 

Zarejestrowano 2 zgony  z powodu zachorowań na tę chorobę. 

Poinformował, że narastającym problemem jest uchylanie się od szczepień. W Powiecie na 14 

tys. dzieci obitych obowiązkowym szczepieniem mieliśmy 25 przypadków uchylania się od 

szczepień. Procedury  jakie są w takich przypadkach prowadzone to min. wywiad 

środowiskowy  mający na celu podniesienie świadomości co do ważności szczepień  

i rozmowy by je  wykonywać. Po podjętych działaniach 16 osób wykonało szczepienia,  

4 osoby  świadomie odmówiły wykonania szczepień, 4  czasowo odroczono ze wskazań 

lekarskich i jedna osoba została przekazana do Inspekcji w Pyrzycach. 

Poinformował, że na naszym terenie zgłoszono 2 niepożądane odczyty poszczepienne 

zakwalifikowane jako łagodne. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, kiedy były przeprowadzane kontrole kąpielisk na terenie Powiatu? 

 

Julian Witkowski – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Myśliborzu 

Odpowiedział, że badania były przeprowadzone w kwietniu i na początku czerwca. 

W późniejszym czasie badanie jest obowiązkiem organizatora kąpieli. Badane były również 

baseny kąpielowe w Myśliborzu i w Barlinku. 

Jeżeli chodzi o wodociągi to występuje stały problem z nadmiarem manganu i żelaza. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował Ocenę stanu bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu 

Myśliborskiego za 2013 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

 

Ad. 8 

Sprawy różne: 

 

1. Wniosek Niepublicznego Przedszkola Językowego „W wiśniowym sadzie”  

o rozpatrzenie możliwości usytuowania Montessori School Niepublicznej Szkoły 

Podstawowej w budynku ZSP Nr 1, położonym przy ul. Gorzowskiej w Barlinku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym wnioskiem i postanowił przekazać 

przedmiotowy wniosek dla Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu celem przedstawienia 

propozycji rozpatrzenia wniosku na najbliższe posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

2.  Propozycja odpowiedzi na interpelację złożoną przez radnego Ryszarda Wiśniaka 

(Pismo stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 
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Zarząd Powiatu zaakceptował propozycję odpowiedzi na interpelację 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

3. Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu do przygotowania na 

następne posiedzenie Zarządu Powiatu informacji na temat harmonogramu konserwacji  

i czyszczenia dachów oraz rynien w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Myśliborski. 

 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

 

1. Arkadiusz Mazepa    -    Przewodniczący Zarządu   ................................ 

2. Alicja Prill                 -    Wicestarosta             ……………........... 

3. Janusz Winiarczyk    -    Członek Zarządu               ..............................                     

4. Andrzej Rudnicki    -    Członek Zarządu           .............................. 

5. Józef Getman                -    Członek Zarządu                 ............................... 


